
Spolek rodičů pro Kamenku 

Při základní škole Čelákovice, Kostelní 457 

Zápis ze schůze 6.9.2022 

I. 

Schůze spolku svolaná paní Radanou Horníkovou, předsedkyní Spolku, proběhla dne 6.9.2022 v od 
18:00 v budově základní školy v Kostelní ulici, za účasti osob uvedených na prezenční listině. 

Přítomni: viz prezenční listina, přítomno 30 

Hosté: Zástupkyně pro I. Stupeň Mgr. Pavlína Kučerová 

II. 

POTVRZENÍ NOVÝCH ZÁSTUPCŮ JEDNOTLIVÝCH TŘÍD 

1.A – Markéta Hatašová 

- Hlasování: 29 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel 

1.B – Polmanová Pavlína 

- Hlasování: 29 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel 

1.C – Albert Radvan 

- Hlasování: 29 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel 

1.D – Kovářová Blanka 

- Hlasování: 29 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel 

6.A – Milan Rozlivka 

- Hlasování: 29 členů pro, 0 členů proti, 1 člen se zdržel 

 

PROGRAM SCHŮZE 

- POTVRZENÍ NOVÝCH ZÁSTUPCŮ JEDNOTLIVÝCH TŘÍD  
- SEZNÁMENÍ S FINANČNÍ SITUACÍ SPOLKU 
- INFORMACE ZÁSTUPKYNĚ ŘEDITELE ŠKOLY 
- DEBATA O SMĚŘOVÁNÍ SPOLKU/RŮZNÉ/PODNĚTY 

Schválení programu schůze 

Hlasování: 30 členů pro, 0 členů proti, 0 členů se zdrželo 

 

III. 

Informace o finanční situaci Spolku: zůstatek na účtu: 128 000 Kč 

IV. 



INFORMACE ZÁSTUPKYNĚ ŘEDITELE ŠKOLY 

 

- Školní družina – kapacita vyčerpána, požádáno o výjimku (možnost překročit limit), čeká se 
na případné uvolnění 

- Od zřizovatele obdržela škola 1,2 milionu na řešení situace spojené s růstem cen energií a 
v souvislosti s přijímáním žáků z Ukrajiny 

- Edupage zůstává hlavním informačně komunikačním systémem, snaha vést vše elektronicky 
(ISIC + čipy), Google učebna pro zadávání úkolů, prezentace apod. 

- ISIC – nová cena 350 Kč – výrobce zdražil 
- Mléko do škol nově jen na I. Stupeň 
- Ředitelské volno v termínu 29.-30.9. (vzdělávací aktivity pro učitele), žáci 1.-3. třídy mohou 

využít družinu 
- Děkujeme za 2000 Kč, které dostává každá třída od Spolku 
- Interaktivní tabule – informace a debata  

- využívají se, je třeba jich pořídit více, vyučující co nemají tabuli k dispozici se mohou 
domluvit na využití s třídami kde tabule jsou; tabule nejsou jen na I. Stupni, statistiky 
využívání nejsou, většinou využívá konkrétní třída, která má k dispozici; dotaz, zda by nebylo 
možné udělat interaktivní učebny pro konkrétní učebny apod.  
- škola aktuálně testuje levnější displej, který by mohl být alternativou za dražší interaktivní 
tabule; pan ředitel byl prostřednictvím přítomné paní zástupkyně požádán, aby poslal spolku 
specifikaci stávající interaktivní tabule, o kterou je žádáno a současně, aby pan ředitel 
informoval Spolek o výsledku testování levnějšího displeje a rozhodnutí, zda by mohla ve 
výuce nahradit dražší interaktivní tabuli; pokud by to byla použitelná alternativa, spolek by 
preferoval vybavit více tříd displejem místo jedné interaktivní tabule.  

- Nadační fond školy se připravuje a bude řešit věci charitativního charakteru 

V. 

DEBATA O SMĚŘOVÁNÍ SPOLKU/RŮZNÉ/PODNĚTY 
 

- Debata o tom, kam v budoucnu směřovat činnost spolku, zda zachovat současnou podobu, 
nebo více rozvíjet směrem k vlastním aktivitám pořádaným spolkem apod. Spíše preferována 
stávající podoba, ale zlepšit komunikaci vzájemnou i směrem k nečlenům.  

- Požádejme třídní učitelky o nápady a podněty, co by bylo možné z prostředků spolku uhradit, 
aby to pomohlo konkrétním třídám. 

- Debata o zřízení komunikační platformy pro zástupce tříd na bázi TEAMS/GOOGLE WS, která 
by mohla sloužit pro průběžnou debatu problémů a po úpravě stanov Spolku i k pořádání 
online shromáždění Spolku a k oficiálnímu hlasování.  

- Podnět od zástupkyně třídy pro využití finančních prostředků - školní jídelna – prostředí je 
hlučné, nešlo by realizovat odhlučnění, např. stropní panely? – dle informace od paní 
zástupkyně se dlouhodobě chystá rekonstrukce jídelny, jejíž kapacity jsou už nyní na hranici, 
nicméně vše je o alokaci finančních prostředků na tuto akci 

V Čelákovicích 6.9.2022 

Zápis vyhotovil: Martin Brož 

Zápis zkontrolovala: Radana Horníková 


